
Zhznam
z 3. zasadnutia Komisie obchodu, sluZieb, cestovn6ho ruchu

a region6lneho rozvoja zo dna 09.04.201S

V Galante dha 17.04.2015

Pritomni: podla prezendnej listiny

Proqram zasadnutia:

Otvorenie
Informativna spr6va o n6vStevnosti a tr2b6ch - Galandia s.r.o.f nformativna spr5va o srifazi Garanta - moi" m"iio, 

'd" 
F.nta - az6n v6rosomInformatlvna spr6va o ubytovacich zariadeniacn na 0zlmi mesta Galanta

99!:llv balneotogickf_ posudok p riroO n"1 rin"i i r rL] vooy a zAv i)zn6 spr 6v ao geotermSlnej vode v Galante
N6vrh rozvoja cestovn6ho ruchu v meste Galanta
XXX'.,rodnik GT: Organizadno - technick6 zaUeipeeenie GT, ndvrh poplatkov,rozpodet, kult0rnv Drooram a spopratnenie kurturneho programu v priestorochamfiteetra

8 Analliza rozpodtu mesta za rok2014 na riseku obchodu a sruzieb9' N6vrh podmienok na vyhr6senie ovs ni-r ' lcur. Vajansk6ho d.909 vGarante
. ̂  o. podlahovej ploche g3,95 m2 v sprdve spol. Bysprav s.r.o. Galanta10.N6vrh podmienok na vyhrdsenie bvs'.ri-rue,i. val"nsrerro g. soe vGarante
,, ^o,99{tanoyej.ploche 61,16m2 v spr6ve spol. Bysprav s.r.o. calantaI r.r\avrn poomtenok na predlzenie NZ(JGI, spoi.s.r.o.) k Np ul. Hlavndr d. 945
-^ v.Galante o podrahovef proche 71 mz'v sprave spor. Bysprav..r.o. eii"ni.12.N6vrh podmienok na predizenie Nztnrdg 

"rt.'A. 
zavobslaf [ ruiri,iilrouen6mestie 94213 v Gaiante opodraliovei ftoche zoo ri'urpiau""lrisrsGalanta

13. lnvestidni zdmer ,,Centrum prv6ho kontaktu,,
14. N6vrh.na-odpredaj dasti pozemku par.f;. tA,|t,t na ul. Salsk6tc. tnvesttcny zdmer BD ,,PARK HOUSE"
l6.Ziadost o pren5jom priestoru bufetu vareAri Amfite6tra - TDS - Tasty DrinksServices s.r.o.
17. R6zne
18.ZAver

!1eO1eO1 komisie p. Mgr. L6szt6 Bir6 privitat v5etkfch pritomnfch a otvorilzasadnutie komisie.

5"Tp': upravila-program zasadnutia tak, ze materi6r pod bodom d.15 zaradira axobod.d'9 s tfm, ze sa ostatn6 body posunuri. rixio lr6orozenyi protram iasaonutiakomisie dlenovia jednohtasne po6tom htasov 6 ;h;;tit,.

Predseda komisie Mqr. Bir6 v rivode privitar n6mestnika TsMG - p. Morovida. Na
lefFl" rllohy zo zasldnutia komisie an" ls.oa.zol6'sa vyjadrir k vlirubu stromu naSaf6rikovei ul ici. 
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K bodu d. 2

Informativna sprdva - Galandia s.r.o.

Material predkladit - L Michalikov1, konatelka Galandia s.r.o.
Ing. Gaulieder - dotazoval sa v problematike vymedzenia kompetencii Valn6ho
zhromaZdenia spolodnosti Galandia s.r.o.

Komisia sa obozn6mila s informativnou sprdvou o n6vstevnosti rc Galandia, ktor(
jednohlasne zobrala na vedomie

K bodu d. 3

Materiitl predklad1 - lng. Pofakovski - prednosta MstJ
Ing. Polakovskf komisiu informoval aj o priprave 3D verzii vitazneho modelu. ktor6ho
maketa bude predloZen6 na rokovanie komisie kultUry dia 13.4.2015.
Mgr. _Biro zhodnotil, ze vytvorenie suveniru mesta Gllanta bolo prioritou d.1 komisie
OSCRaRR.
Komisia sa obozndmila s informativnou sprdvou o sffaZi Galanta - moje mesro,
Gal5nta - az 6n v6rosom, ktorf jednohlasne zobrala na vedomie

K  bodu  6 .4

Komisia sa obozndmila s informativnou sprdvou o ubytovacich
(zemi mesta Galanta a Ziada ju doplnit o podrobnej5iu iiecifik6ciu,
prispel.

K bodu 6.5

zariadeniach na
kto akou sumou

Matei4l predkladd - lng. Pofakovskl!, prednosta Ms()
Komisia predloZenf materi6l prerokovala a odporuCila spracovat' stridiu na moznost
vyuZitia geoterm6lnej vody, spolu s finandnSim kryffm

K bodu 6.6

N6vrh rozvoia cestovn6ho ruchu v meste Galanta

Materidl predklada - Mgr. Morovi1ov€t, veduca org. oddelenia
Mgr. Bir6 - pochv6lil spracovant verziu a pozitivne zhodnotil postupnost kroxov
v predlozenom materi6li ako aj rozdelenie kr6tkodoblch a dlhodobfch ciel'ov. Znova
vyjadril. potrebu zakomponovat do organizadnej stiukt(ry miesto zamestnanca
referenta pre cestovn! ruch.
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Mgr. Kolek navrhol vydlenit 5-6 kl'ridovfch podujati, na ktor6 by sa v spolupraci
s podnikatetskfmi subjektmi dali prikikaf turisti. Navrhuje pripravif publikdciJ o meste
Galanta, ktor6 by mesto reprezentovala navonok.
Mgr.. Morovidov6 sa vyjadrila , 2e je mo2na vz6jomn5 spolupraca s partnerskfmi
mestami na predaj suvenirov.
Ing. Polakovski informoval komisiu, ze vfberov6 konanie na referenta cestovn6ho
ruchu je uZ vypisan6.
Komisia predlozen! materidl prerokovala a jednohlasne ho zobrala na vedomie.

K bodu d.7

Matei1l predkladd - lng. Potakovsky, prednosta MsIJ a riaditet GT
Ing. Pol'akovskf informoval komisiu, ze novinkou v tohtorodnom organizovani GT je
sp.ustenie . on-line aplik6cie - rezervadn6ho syst6mu, ktoni 2jednodusi ceie
pridelovanie predajnlich miest. Kult0rny program le schalen! gestorom- komisiou
Iyl.tu.ry co sa tlika spoplatnenia kultrirneho programu v priestoroch amfiteatra, je to
d6lezit6 z htadiska dodrziavania kapacity (max 2500 tudi), tento mateiiat prlsiel
schvdlenim na komisii kultiry a aj na Riaditetstve trhov. Rovhako sa nastavili aj nova
jednoduchSia sch6ma poplatkov za pren6jom miesta.
Ing. Gaulieder - len na upresnenie poznamenal, Ze spoplatnenie sa tfka iba
hlavn6ho ku-ltrirneho programu, mimo kulturneho programu bude vstup
nespoplatnenli
l.Michalikov6 - vyjadrila z6ujem na umiestnenie stdrnku v priestoroch parku v r6mci
XXXI. rodnika GT

Komisia predlozenli materi6l prerokovala a jednohlasne odporudila predloZit
Organizadno - technick6 zabezpedenie XXXI. ro8nika GT na rokovanie MsZ.
v ot6zke spoplatnenia kult0rneho programu v priestoroch amfite6tra hlasovali 4
dlenovia komisie za spoplatnenie a 2 dlenovia proii spoplatneniu Kp.

K  bodu  d .8

Analfza rozoodtu mesta za rok 2014 na 0seku obchodu a sluZieb

Materi1l predklada - lng. Potakovsky, prednosta MslJ
Komisia predlozenf materidl prerokovala a jednohlasne ho zobrala na vedomre
a odporudila predloZit na rokovanie MsZ

K bodu 6.9

InvestidnV zdmer BD ,,PARK HOUSE"

Matei1l predklad6 - lng.Kulcsdrov1, vedlca oddetenia rozvoja mesta
Bc. Kolek - sa informuje, di jestvujricl objekt, ktoni sa nachddza na tomto mieste nie
je historick6 budova a kol'ko je pldnovanfch parkovacich miest
R. Kiss- v minulosti boli podobn6 projekty zamietnut6
Ing. Gaulieder - obr6tili sa na neho obeania dotknut6ho sidliska s oomocou
zorganizovat petidni akciu proti zastavaniu tejto lokality, nakol'ko by radsej
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uprednostnili zelen, ktore sa tam nachadza. proiekt rie5i
obyvatelov, nie pre n6v5tevnikov.
lXSj, |1lqry -- .blokujeme niekomu jeho z6mer, navrhovanf
yserKycn ntadisk a aj v zmysle rizemn6ho pl6nu
Bc. Kolek - navrhuje zorganizovat ver61n6 zhromaZdenie,
InTormovani o zamere investora
Mgr' Bir6 - povinnostou investora by maro byt vysveflenie ob6anom, do pr6nuje.

Komisia doporuduje jednohlasne zvolaf stretnutre investora s obdanmra ooprezentovar im zamer investora. N6sledne vr6tit'doplnenf materidrl na rokovanrekomisie OSCRaRR.

K bodu d.10

Matei6l predklad1 - Bc. Amrichov1, referent oddelenia rozvoja mestaKomisia predloZenf materidr .pre-rokovara a jednohrasne odpor0da ponechatminim6lny n6jom na 60€/m2lrok. Materidr v tejto forme oopoifda pr"btozit; n,rokovanie Mestsk6ho zastupitel'stva.

K bodu d.11

Material predklada - Bc. Amichovtt, referent oddelenia rozvoja mesta
xgnlisia- predlozenf materidr pre_rokovara a jecnorrrasn6 odponida ponechafminimSlny ndjom na 60€/m2lroi. Materi6r vtejto tornre'oap-oi,ieI-pr"iioiit n"rokovanie Mestsk6ho zastupitetstva.

K bodu 6.12

Materi4l predkladd - Bc. Amrichov1, referent oddelenia rozvoja mesta
Komisia pre.dlozenf materi6r prerokovara a jednohrasne odporrrda ponechaf
minimdlny n6jom na 1oo€rm2hok. Materi6r v telto forme oopoirie"- pr"[b;;i .trokovanie Mestsk6ho zastupitel'stva.

K bodu 6.13

Materi1l predkladd - Bc. Amichovtt, referent odderenia rozvoja mesta
Komisia predlozenyi materi6l prerokovala a htasovanim 3 dlenov komisie zapredlozenf materi6r a 2 dlenov komisie, ktori sa zdr2ali hrasovania oopo.ueuj"ianospracovanf materiel predloZit na rokovanie Mestsk6ho zastupitetstva.

iba parkovanie pre

objekt vyhovuje zo

kde by boli obdania



K bodu d.14

Investi6nV z6mer ,,Gentrum prv6ho kontaktu,,

Matei1l predklada - lng. AStary - hlavny architekt mesta
lng. A5tary -spra^covany a predlozenf materidrl vychadza zpoliadavky primdtora
a vedenia mesta. cPK bude ponfkat obdanovi inform6cie, ktor6 nem6 kde ziskaf
F. Psota - vita ndpad a aj myilienku, ze by sa do budovy MsU presfahovaii isme
a Bysprav
Mgr. Bir6 - sa informuje, kolko obdanov denne nav5tevuje MsU
Ing Gaulieder - sa zaujima o spdsob informovania v'erejnosti, di je vypracovan6
ekonomick6 efektivita projektu_ a porovn6vacia anal,fza s pbdobne v6rr<ynii mestami
ako Galanta. ZArovei sa zaujimal, di v nadvdznosti-na tento projekt je ichvdlen6 aj
nov6 organizadn6 Struktfra

9l_.!ol"k.-.nebrdni .sa my5lienke na zriadenie cpK, investicia sa mu zd6 vysok6.
ltada matetiel doplnit' o presnejsiu cenovrl kalkul6ciu, sworr analyzu a vyjadrenia
dotknutfch zamestnancov
lng., Pol'akovskli - vsetko sa bude obstardvat' cez utvar verejneho obstar6vania.
V s0vislosti s dinnosfou cpK vieme dinnosf zabezped( so sridasnfmi
zamestnancami, no z6konnou poziadavkou bude vytvorit miesto certifikovane,;
registrat0ry.

Komisia odpor06a predloZenf materiAl doplnit o :
. Ekonomick0 efektivitu projektu
e Porovndvaciu anallzu
o Komfort zamestnanca

K bodu d.15

Materi6l predklada - lng. Aitary - htavnli architekt mesta
fng-. A:t?ry - predstavou je rozderif s(Easnli stav stadi6na. oddrenenim - zrusenim
oezecKej drahy ziskame 3000m2, na ktor6 by bola vyhl6sen6 oVS. predpokladand
suma je 200000€, ktor6 bud0 investovan6 do iutbalov6ho ihriska
Mgr.. Bir6.,- sa informuje, predo chce mesto pred6vaf pozemok bez zdmeru, predo
musi prist k zruseniu be2eckej dr6hy a predo' by sa investovan6 peniaze maii 

'vr6tif

do futbalov6ho Stadi6na
Ing. Gaulieder - informuje _sa, di sri vypoditan6 cerkov6 n6krady spojen6
s rekon5trukciou cel6ho aredlu stadi6na. Zo stanoviska komisie iportu bude piorire,
s b0ranim ov6lu olympijskfch parametrov, Mesto Galanta nemd inri regul6rnu drdhu
na 60m, potreba vytvorit koncepciu rozvoja sportu v meste Galanta, neiameriavat sa
iba na futbal
Ing. AStary - n6klady na celkovri rekonstrukciu stadi6na sri okolo 1 mili6na eur

Komisia za odpredaj dasti pozemku par.e 1911t1 na ul Satskd hlasovala nasledovne:
za odpredaj 0 dlenov komisle, zdrlali sa 5 dlenovia.
Materi6l sa neodporf da predlozif na rokovanie Mestsk6ho zastupitel'stva.
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K bodu d.16

Materidl predklad1 - Bc. Amichov1, oddetenie rozvoia mesta
Mgr. Bir6 - vita my5lienku Ziadatel'a, zd5 sa mu nlzki cena investicie, no potenci6lny
spor vidi v otu6racich hodin6ch, ktor6 s[ podas tfZdfia do 24,00 hod 

" 
pod". uitlno,do 02,00 hod. Potreba vyriesit', do bude po digitarizacii Letn6ho [ina a nuinostkvalitnej zvukovej bari6ry

Mgr - wollner- podob-n! projekt u2 rearizoval minurf rok, predlozen6 vizuarizacia
zanrna prenesenie uZ existuj(ceho mate,ri6lov6ho vybavenia. Bari6ry by mali v1isku2'5m, boli by obalen6 rAkosim, oddrenenfm by vznikor jeden samostatni pri".toi eo
:a tylg hluku by pomohro efektivne rozmieitnif zvu(ov6 hudobn6 ,drLaenl" 

"^oi navfsenie existujrlceho mriru materi6lom, do dok6ze zvuk izolovaf. 
-zioven

informuje komisiu o tom, ze zdmerom nie je to, 2e tam bude DJ, bude sa leonit iuao hudobnf podmaz
Bc. Kolek - nar62a na fakt,..ze sa pripravuje digitarizricia Letneho kina a existuj0platn6 zmluvy s vrastnikmi korib. Kino mii zmtirvy joistriuritormi, kde sri oane itiirtnepravid16 dodrZiavania podmienok
Ing AStary - potreba odkonzurtovania zvukovej bari6ry aj oddrefiovacej bari6ry,potreba premysliet ju aj designovo aj prevddzkovo

Komisia odporudila materi6l doplnit o doriesenie oddleriovacej bari6ry a zvukovejizoldcie. Zmluvu so ziadaterom uzavriet' na oboobie - 1 rok. rakto'slricovany
materidl odporrida jednohrasne predro2it'na rokovanie Mestsk6ho,aitrpiiSr"tva.

K bodu 6.17

R6zne

F' Psota -je pravdou , ze sa v.cintorine Hodoch pochovAva na s(kromn6 pozemKy- ako funguje spolupr6ca s partnersklimi mestami
R. Kiss - Ziada informdciu ako prebehor tender na obstar6vanie obderstvenia naBeh Galantou

K bodu d.18

ZAver
Komisia sa uzniesla na tfchto 0loh6ch:

1' Preverit a zmapovat situ6ciu pripadn6ho vfrubu stromov, ktor6 sa nach6dzajri
vo vzdialenosti do 5m od bytovfch domov v meste Galanta

Z: lng. Zelinka
T: okt6ber2015

2. Na Novom cintorlne v pravej dasti, kde sa nepochov5va, je velke mnoZstvoprerastenlch krikov, potreba vykonat orez krikov a miesto vydistif
Z: lng. Zelinka
T :  m6 i2015
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3. Spracovaf Strldiu na moinosf vyuZitia geoterm6lnej vody spolu s finaninlm
kMim

Z: Ing. Pofakovskf
T: okt6ber 2015

4. Preverit vlastnictvo pozemkov na cintorine v Hodoch
Z: Mgr. Psota
T: do d'alSieho zasadnutia komisie

5. Spr6va o priebehu tendra na obstardvanie obderstvenia na Beh Galantou
Z: Ing. Melotikovd
T: do dalSieho zasadnutia komisie

6. Predlo2it podrobn0 poloZkovit0 Specifik6ciu o prijme z dane za ubytovanie za
rok2014

Z: L. Galambosovd
T: do dal5ieho zasadnutia komisie

Zapisala: Bc. Am richovdt

Po.prerokovani vsetkfch bodov rokovania komisie predseda komisie Mgr. L6szl6
Bir6 podakoval. pritomnfm za ridasf a ukondil zasadnutie. o termine nilotizsietro
zasadnutia komisie budri jej dlenovia informovani formou pozv6nky.

%(
Mgr. Ldszl6 Bir6
predseda komisie
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